
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr Ylll/2024
z sesji w dniu 25 września 2024 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 25 września 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:37 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków

Obecni:
l. Jordan Barański
2. Jacek Chowaniec

3. Paweł Handzlik
4. Krzysztof Krajewski
5. Antoni Kufel
6. Elżbieta Lenda
7. Alina Macher
8. Bożena Maślanka

9. Małgorzata Olma
10. Patrycja Panek
11. Piotr Pielesz

12. Katarzyna Pilarz
13. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie VIII sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 14.00 otworzyła sesję, następnie stwierdziła obecność
13 radnych na sesji z 15-osobowego składu rady, stwierdzając tym samym prawomocność obrad.
(nieobecni radni: Adam Bysko, Dariusz Konik)

W następnej kolejności Przewodnicząca powitała zebranych:
- radnych - lista obecności stanowi załqcznik nr l do protokołu,
- pana Adama Caputę Radnego Powiatu Bielskiego,
- Wójta Gminy pana Macieja Mrówkę,
- Zastępcę Wójta pana Sławomira Filapka,
- Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
- panią Małgorzatę Lempart oraz Annę Strzelczyk z Biura Obsługi Rady,
- pana Arkadiusza Dyk - informatyka

Następnie Przewodnicząca odczytała klauzulę RODO. Pełna treść klauzuli została wywieszona na
drzwiach przed wejściem na salę sesyjną.

Przewodnicząca Rady powitała również wszystkich obserwatorów oraz obecnych na sali sesyjnej
mieszkańców w liczbie czterech.

2. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
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3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w związku z tym, iż wpłynęły trzy projekty uchwał
dotyczące: odstąpienia od sporządzenia Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania
Przestrzennego Gminy Wilkowice, udzielenia pomocy rzeczowej społeczności Obwodu
Czerniowieckiego w Ukrainie oraz w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w zakresie odbierania odpadów komunalnych zawnioskowała o rozszerzenie porządku obrad sesji
poprzez wprowadzenie do porządku obrad trzech uchwał w sprawie:

- odstąpienia od sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Wilkowice -jako ppkt d,

- udzielenia pomocy rzeczowej społeczności obwodu czerniowieckiego w Ukrainie - jako
ppkt e.

- zmiany uchwały nr LXII/551/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r.
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy
Wił kowice -jako ppkt f.

Następnie odczytała wnioski w tym zakresie poddając każdy z nich pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 25 września 2024 r. (kadencji 2024 - 2029)
w punkcie 9 - podjęcie uchwał w sprawie, polegającej na wprowadzeniu uchwały w sprawie
odstąpienia od sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
Gminy Wilkowice -jako ppkt d.

W niki tasowania

Za: 12, Przeciwko: l, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (12)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Przeciwko (l)
Małgorzata Olma

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

Głosowano w s rawie:

zmiany porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 25 września 2024 r. (kadencji 2024 - 2029)
w punkcie 9 - podjęcie uchwał w sprawie, polegającej na wprowadzeniu uchwały w sprawie
udzielenia pomocy rzeczowej społeczności obwodu czerniowieckiego w Ukrainie -jako ppkt e.

W nikł losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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W niki imienne:

Za(13)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

Głosowano w s rawie:

zmiany porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 25 września 2024 r. (kadencji 2024 - 2029)
w punkcie 9 - podjęcie uchwal w sprawie, polegającej na wprowadzeniu uchwały w sprawie zmiany
uchwały nr LXII/551/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez wfaściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wilkowice -
jako ppktf.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.

Przewodnicząca Rady A. Macher poprosiła o złożenie sprawozdania radnego powiatowego A. Caputę.

Pan A. Caputa odniósł się do zapytań mieszkańców o powrót Pogotowia Ratunkowego do Wilkowic.
Przypomniał, że po ulewnych deszczach, nastąpiło zalanie pomieszczeń należących do Pogotowia.
Obecnie trwa osuszanie pomieszczeń, ale bardzo możliwe, że to nie będzie wystarczające i konieczne
będzie skuwanie posadzki, robienie nowych wylewek, tynkowanie i malowanie ścian. Dodał, że
zostało też zalane wyposażenie służbowe i prywatne osób, które pełniły tam dyżury. Tymczasowo
przeniesiono karetkę i ratowników do Szczyrku. Pozyskano firmę zewnętrzną, która przekaże
darowiznę, aby zakupić nowe wyposażenie, które zostało zniszczone przez powódź. Obecnie robione
jest wszystko, żeby Pogotowie jak najszybciej wróciło do Wilkowic.
Druga sprawa dotyczy bezpieczeństwa. W dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego przy Staroście i jako jej członek, pan Caputa przekazał tam
wszystkie wnioski i uwagi, które były zgłaszane w czasie zebrań wiejskich. Najwięcej uwag zgłoszono
w Bystrej, a dotyczyły głównie ul. Fałata. Chodziło o oznakowanie koło przedszkola, przejście dla
pieszych przy przystanku Bystra - Sanatorium i o piratów drogowych, którzy poruszają się ulicą Fałata.
Radny powiedział, że jeśli pogoda będzie sprzyjająca, zostaną wykonane piktogramy koło przedszkola
i możliwe, że uda się też zrobić dodatkowe oznakowanie w rejonie przystanku Bystra - Sanatorium.
Dodał, że zostanie zwiększona liczba patroli Policji na ul. Fałata.
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Na zebraniu w Mesznej padła propozycja przedłużenia ciągu pieszo - rowerowy od nowego ronda
w Buczkowicach do ronda na tzw. "kolanie: Buczkowicach. Współpraca z ZDW jest trudna, ale mamy
pozytywną opinię Policji w tej sprawie. Będą składane kolejne interpelacje w tej sprawie.
Radny Powiatowy złożył wniosek o podwyższenie środków w budżecie powiatu na realizację tzw.
"drobnych spraw" do 300.000 zł, na poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego. Radny ma nadzieję,
że wyniesione przejście na Wyzwolenia w Wilkowicach do końca roku uda się zrealizować.
Powiat prowadzi akcję - noś odblaski i kodeks małego rowerzysty. Zamówiono 6000 elementów
odblaskowych dla dzieci z klas 1-3 szkół podstawowych powiatu bielskiego. Zostaną przekazane do
rozdysponowania policjantom.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.

Wójt M. Mrówka przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.

Prowadzone postępowania:
l) W trakcie postępowania pn. "Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie
realizacji zadania "Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej", zostało złożone odwołanie przez jednego
z Wykonawców do Krajowej Izby Odwoławczej. W dniu 29.08.2024r. Krajowa Izba Odwoławcza
umorzyła postępowanie z uwagi, iż Zamawiający uznał zarzuty odwołującego. W dniu 05.09.2024 r.
Zamawiający przystąpił ponownie do badania i oceny ofert. W dniu 11.09.2024 r. zostały
przeprowadzone negocjacje dotyczące ceny zamówienia. Zamawiający unieważnił postępowanie
z uwagi na fakt, iż cena oferty przewyższała kwotę, jaką Zamawiający przeznaczył na sfinansowanie
zamówienia tj, 72 570,00 zł.

2) W dniu 20.09.2024 r. ogłoszono ponownie (drugie) postępowanie o udzielenie zamówienia
publicznego na usługę pn. "Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji
zadania "Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej". Termin składania ofert wyznaczono na dzień
01. 10. 2024 r.

Podpisane umowy:
l) W dniu 11.09.2024 r. podpisano umowę na zadanie pn. "Budowa obiektu infrastruktury
technicznej -zbiornik wyrównawczy wody pitnej w rejonie ul. Klimczoka w 269a w Bystrej" z firmą
ARBUD Anna Kluka, na łączną kwotę brutto: l 098 999,67 PLN. Termin realizacji zadania 14 miesięcy.
Inwestycja finansowana jest ze środków Polskiego Ładu - Program Inwestycji Strategicznych
w wysokości 95%.

2) W dniu 11.09.2024 r. podpisano umowę na pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego
nad realizacją zadania "Budowa obiektu infrastruktury technicznej - zbiornik wyrównawczy wody
pitnej w rejonie ul. Klimczoka w 269a w Bystrej z firmą Kierownik Budowy - Wojciech Ciejka, na
łączną kwotę brutto: 44 280,00 zł.

3) W dniu 11.09.2024 r. podpisano umowę na zadanie pn. "Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej.
Gmina Wilkowice" z konsorcjum firm: ARBUD Anna Kluka oraz STARBUD Bożena Kluka, za cenę oferty
6 399 000,00 PLN. Termin realizacji zadania 13 miesięcy. Inwestycja finansowana jest ze środków
Polskiego Ładu - Program Inwestycji Strategicznych w wysokości 95%.

4) W dniu 13.09.2024 r. podpisano umowę na pełnienie nadzoru autorskiego nad realizacją zadania
"Budowa obiektu infrastruktury technicznej - zbiornik wyrównawczy wody pitnej w rejonie
ul. Klimczoka w 269 a w Bystrej firmą Aktyn Sp. z o.o. na łączną kwotę brutto: 14 760,00 zł.
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Inwestycje:
l. Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania: Rozbudowa drogi
wojewódzkiej polegająca na budowie chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 942 ul. Żywiecka
w gminie Wilkowice wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego.
Obecnie uzgadniany jest ponownie projekt budowlany wraz z projektem wniosku o wydanie decyzji
zezwalającej na realizację inwestycji drogowej w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Katowicach.
Opracowywane są projekty wykonawcze, techniczne i specyfikacje.

2. Budowa, rozbudowa, przebudowa dróg wraz z budową zintegrowanego układu szlaków
rowerowych w tym:

a) zadanie - Etap II i III: "Przebudowa ul. Sportowej oraz rozbudowa ul. Do Lasku w formule
zaprojektuj-wybuduj",
- wykonano projekt wstępny, geologię, projekt konstrukcji nawierzchni, podziały nieruchomości
podlegających wywłaszczeniu, złożono wniosek o uzyskanie pozwolenia wodnoprawnego. Kwota
zadania: 5 852 047, 93 zł w tym 2 818 993, 48 zł z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz 3 033
054, 45 zł z RF l L,

b) zadanie - Etap IX: Rozbudowa ul. Do Boru w Wilkowicach w formule zaprojektuj - wybuduj
- podpisano umowę z Wykonawcą na kwotę l 893 900, 00 zł. Przedłożony został projekt wstępny do
akceptacji,

c) zadanie - ETAP V i VI - Budowa i przebudowa ul. Spacerowej oraz przebudowa
ul. Wypoczynkowej w formule zaprojektuj wybuduj,
- podpisano umowę z Wykonawcą na kwotę l 698 477, 60 zł. Zadanie finansowane ze środków
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie l 294 431,68 zł oraz RFIL w kwocie 323 607,92 zł.

3. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska, rejon działki nr
288/6. Inwestycja rozpoczęta w kwietniu 2024 roku, planowana data zakończenia kwiecień 2025
roku. Do dnia dzisiejszego wykonano, rozbiórkę budynku gospodarczego, nasyp drogowy, zabudowę
krawężników granitowych, kanalizację deszczową, przebudowę sieci gazowej i budowę przyłącza
wodociągowego i kanalizacji sanitarnej do obiektu kontenerowego. Wartość inwestycji to 942 062, 52
zł brutto. Obecny przerób określono na poziomie 35 %.

4. Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej.
Wyłoniono Wykonawcę robót budowlanych w kwocie oferty 6 399 000, 00 zł brutto. Obecnie trwa
ponowne postępowanie przetargowe w celu wyłonienia inspektora nadzoru inwestorskiego.

5. Opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego dla zadania: Budowa krajowej trasy
rowerowej nr 17 na terenie Gminy Wilkowice Etap l.
Podpisano umowę z projektantem PFU (koszt PFU to 25 983,75 zł, termin wykonania do
30. 12. 2024 r. ).

6. Wykonanie systemu alarmowego i wizyjnego na budynku dworca kolejowego w Wilkowicach.
W trakcie podpisywania umowy. Oferta opiewa na kwotę 15 180,00 zł. (3 kamery + alarm)

7. Wykonanie systemu alarmowego i wizyjnego na budynku przy ul. Do Boru 3 w Wilkowicach.
W trakcie podpisywania umowy. Oferta opiewa na kwotę 11455,00 zł (4 kamery + alarm).

8. Budowa nowych punktów świetlnych
a) Sołectwo Wilkowice

- budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Gościnnej (projekt + roboty budowlane) - zabudowa 3 opraw
LED, linii napowietrznej nN typu AsXSn 2x25 mm2 o długości ok. 163 m, punktu zapalania na
istniejącym słupie. Zadanie zakończone w lipcu 2024 roku, koszt inwestycji to 18 696, 00 zł,
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- doświetlenie placu przy ul. Harcerskiej w Wilkowicach - montaż naświetlacza na istniejącym słupie.
Zadanie zakończone w czerwcu 2024 roku, koszt inwestycji 1700,00 zł
- budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Kamiennej w Wilkowicach (projekt + roboty budowlane) -
zabudowa l oprawy na wydłużonym wysięgniku, punktu zapalania - w trakcie realizacji, koszt
inwestycji 6 150,00 zł

b) Sołectwo Meszna
- budowa nowego punktu świetlnego przy ul. Strażackiej (projekt) - koszt projektu l 230, 00 zł,
w trakcie realizacji
- budowa nowego punktu świetlnego przy ul. Głogowej (projekt) - koszt projektu l 230, 00 zł,
w trakcie realizacji

c) Sołectwo Bystra
- opracowanie dokumentacji projektowej budowy oświetlenia ulicznego przy ul. Halnej w Bystrej,
w trakcie realizacji, koszt dokumentacji 8 500,00 zł.

9. Opracowanie projektu wykonawczego konstrukcji skoczni narciarskich HS 31 i HS 19 im. Józefa
Przybyły przy ul. Ochota w Bystrej

Koszt całkowity inwestycji 2. 256. 814, 00 zł, uzyskano dofinansowanie z Programu inwestycji

o szczególnym znaczeniu dla sporty - edycja 2023, kwota dofinansowania l 579 769,00 zł. Zlecono
opracowanie projektu wykonawczego konstrukcji. Koszt opracowania to 39 360,00 zł.

REPREZENTACJA GMINY
29.08 - spotkanie ws. ochrony przyrody na terenie Gminy Wilkowice z Panem Jackiem Zacharą
i Przedstawicielkami Inicjatywy "Las wokół miast",

31.08 - wziąłem udział w uroczystym oddaniu do użytku Przedszkola Publicznego w Kozach,
zawodach dla dzieci i młodzieży na terenowej trasie Kubuś w Wilkowicach, w Biesiadzie po Zbóju
w Mesznej, zorganizowanej przez GOK "Promyk" w Bystrej, w ramach projektu "Twórz z nami
kulturę!" oraz wziąłem udział w Pożegnaniu Lata organizowanym przez Stowarzyszenie Kulturalne
"Huciska",

03.09 - udział w zebraniu wiejskim wyborczym w Wilkowicach,
04.09 - udział w zebraniu wiejskim wyborc2ym w Mesznej,
05.09 - udział w zebraniu wiejskim wyborczym w Bystrej,

7-8. 09 - udział w delegacji na terenie partnerskiej Gminy Pucov na Słowacji,

12.09 - udział w 30-leciu Bielskiego Centrum Przedsiębiorczości, zorganizowanie Konwentu Wójtów
i Burmistrzów Powiatu Bielskiego w OSP w Bystrej dotyczący bezpieczeństwa na terenie powiatu
bielskiego,

13. 09 - na wniosek mieszkańców przeprowadziłem konsultacji społeczne dotyczące inwestycji
planowanej na terenie Gminy Wilkowice przez prywatnego inwestora polegającej na uruchomieniu
instalacji HTC,

16.09 - udział w zebraniu wiejskim w Bystrej,
17.09 - udział w zebraniu wiejskim w Mesznej,
18.09 - udział w zebraniu wiejskim w Wilkowicach,

19.09 - udział w spotkaniu w siedzibie Lasów Państwowych w Bielsku-Białej ws. lasów społecznych na
terenie powiatu bielskiego i Miasta Bielsko-Biała,
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22. 09 - udział w 54. Bielskim Rodzinnym Rajdzie Rowerowym - półmetek za OSP w Bystrej - udział
wzięto ponad l 700 uczestników,

23. 09 - zorganizowanie spotkania z Panem Przemysławem Koperskim Podsekretarzem Stanu
w Ministerstwie Infrastruktury, Dr Maciejem Thorzem Wicedyrektorem Departamentu Gospodarki
Wodnej w Ministerstwie Infrastruktury, Panem Wojciechem Solikiem Zastępcą Dyrektora Zarządu
Zlewni Wód Polskich w Katowicach oraz przedstawicielami spółek wodociągowych i OSP z Bystrej,
Mesznej i Wilkowic,
24.09 - udział w posiedzeniu Zarządu i Zgromadzenia Beskidzkiego Związku Powiatowo-Gminnego,

Przewodnicząca Rady podziękowała Wójtowi za podjęcie działań związanych z wykonaniem punktu
świetlnego na ul. Kamiennej w Wilkowicach. Czekamy na efekt tych działań.

6. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca przedstawiła informację o pracy w okresie międzysesyjnym obejmujący okres od
28 sierpnia do 25 września 2024 r.

. 31 sierpnia wzięłam udział w szkoleniu pt. "Przeciwdziałanie hejtowi - narzędzia i strategie",
zorganizowanym podczas II posiedzenia Śląskiego Forum Przewodniczących Rad Gmin
i Powiatów. Prelegentami był; psycholog z 35-letnim stażem Ewa Kustwan - Mróz
i pełnomocnik Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach ds. Ochrony Praw
Człowieka Krzysztof Kazek.

. Na zaproszenie partnerskiej gminy Pucov na Słowacji w związku z realizacją przez nasze
gminy transgranicznego projektu propagującego folklor, kulturę i beskidzkie tradycje oraz
organizacją warsztatów - wraz z radnymi byłam uczestnikiem gminnej delegacji do Pucova
w dniach 6-8 września.

. Udział w zebraniach wiejskich: w Wilkowicach: 3 września i 18 września, w Mesznej:
4 września i 17 września, w Bystrej: 5 września i 16 września.

. Udział 13 września udział w konsultacjach społecznych dotyczących inwestycji planowanej na
terenie Gminy Wilkowice przez prywatnego inwestora polegającej na uruchomieniu zakładu
przetwarzania odpadów z wykorzystaniem procesu hydrotermalnej karbonizacji.

. Udział w posiedzeniu Rady Sołeckiej w Bystrej.

. Udział wraz z radnymi w spotkaniu z prywatnymi właścicielami działek zlokalizowanymi na
tzw. Kępie Kubańdowej.

. Uczestnictwo w Konwencie Wójtów i Burmistrzów Powiatu Bielskiego, który miał miejsce
19 września w Bystrej.

. Udział w miłym spotkaniu - koncercie utalentowanej mieszkanki Bystrej - wokalistki Niny
Kumorek pt. "Moja strona wszechświata". Nina wystąpiła z przyjaciółmi w GOK-u w Bystrej
20 września.

. Uczestnictwo w II Parafialnym Festynie "Bystrzynki", organizowanym przez parafię
pw. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Bystrej Śląskiej.

Udział z radnymi w spotkaniu z przedstawicielami stowarzyszenia Zielona Gmina w siedzibie Pracowni
Na Rzecz Istot Wszystkich w Bystrej

7. Informacja Przewodniczącej Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.

Przewodnicząca A. Macher poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły zapytania od
radnej M. Olmy dotyczące:
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- oświetlenia, kiedy zostanie włączone, również po godzinie 22:30,

- zbierania danych osobowych, czy Gmina była organizatorem zbiórki podpisów podczas
spotkania w OSP w Wilkowicach, w związku z przebiegiem konsultacji społecznych, w jakim celu
gromadzono te dane? Kto odpowiada za ich przetwarzanie i udostępnianie? Czy Gmina Wilkowice
zleciła podmiotom zewnętrznym pozyskiwanie danych osobowych, osób uczestniczących
w konsultacjach społecznych.

- szeroko rozumianej gospodarki odpadami komunalnymi.

Radna Macher powiedziała, że złożyła interpelację w sprawie wpisania dwóch gminnych dróg do
harmonogramu remontów na rok 2025, tj. remontu nawierzchni wraz z usprawnieniem odwodnienia
ul. Długiej w Bystrej oraz remontu nawierzchni wraz z odwodnieniem ul. Kamiennej w Wilkowicach.

Przewodnicząca poinformowała, że z zapytaniami i odpowiedziami można zapoznać się na BIP.

8. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach oraz
realizacji poszczególnych punktów porządku obrad.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej E. Lenda poinformowała, że Komisja miała posiedzenie
18 września i zajmowała się tezowaniem kontroli. Wytypowano zespół kontrolny, który zgodnie
z planem kontroli na 2024 r. będzie kontrolował egzekwowanie w zakresie obowiązku przyłączenia
się posesji do kanalizacji sanitarnej.

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji P. Wałeczek oświadczył, że Komisja nie miała
posiedzenia.

P. B. Maślanka przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony
Środowiska pracowała na posiedzeniu w dniu 23 września 2024 w godz. od 14.00 do 18. 30.

Wypracowała dwa wnioski:

l. Komisja przychyla się do wniosku Wójta o odstąpienie od sporządzenia Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wilkowice.

Głosowało 9 radnych, za wnioskiem zagłosowało 8 radnych, l radny wstrzymał się od głosu
(M. Olma), przeciwko zagłosowało O radnych

2. Wniosek formalny o przystąpienie do opracowania planu ogólnego i zabezpieczenie
w budżecie gminy środków na ten cel.

Głosowało 9 radnych, za wnioskiem zagłosowało 9 radnych,

Ponadto Komisja obradowała i rozpatrywała tematy wynikające z planu pracy i porządku obrad, wśród
których zapoznała się z:

l. sprawozdaniem finansowo-ekonomicznym Samodzielnego Gmiennego Zakładu opieki
zdrowotnej w Wilkowicach za l półrocze br. Sprawozdanie nie budziło wątpliwości, nie
spowodowało dyskusji, zostało zaakceptowane bez uwag. Ponadt

2. Komisja zapoznała się również z corocznym sprawozdaniem Straży Gminnej, Straży Pożarnej
oraz Policji. Przedłożone materiały zaakceptowano bez uwag.

3. Komisja analizowała sprawozdanie Wójta Gminy ze stopnia zaawansowania prac
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inwestycyjnych i infrastruktury drogowej w oparciu o załącznik nr 3 do budżetu oraz
zapoznała się z aktualną sytuacją związaną z możliwością pozyskania środków zewnętrznych
na te i przyszłe zadania inwestycyjne. Do przekazanycj informacji Komisja nie miała
zastrzeżeń.

4. z uwagi na wniosek Wójta o rozszerzenie porządku obrad Komisji o zagadnienia związane ze
Studium uwarunkowań i kierunków rozwoju gminy Wilkowice, członkowie komisji wysłuchali
wyjaśnień i odpowiedzi udzielonych przez firmę PA NOVA - projektanta studium - na szereg
pytań zadawanych w obszarach budzących wątpliwość poszczególnych członków Komisji.

5. Komisja zapoznała się z przedstawionymi przez p. Skarbnik bieżącymi zamianami w budżecie
oraz WPF jak również pozostałymi uchwałami na dzisiejszą sesję. Stosowne rekomendacje
zostaną przedstawione w odpowiednich punktach porządku obrad.

Przewodniczący Komisji J. Chowaniec powiedział, że Komisja Oświaty i Kultury, zebrała się dnia
18 września br. W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji.
W trakcie posiedzenia pani dyrektor ZOSiP udzieliła informacji na tematy:

- odpłatności za przedszkola,
- pozyskanie środków finansowych zewnętrznych dla przedszkoli,
- ostateczna ilość dzieci w klasach pierwszych szkół podstawowych.

Omówiono również stan przygotowania placówek do rozpoczęcia nowego roku szkolnego.

Następnie Komisja opiniowała uchwałę oraz opracowano dwa wnioski do budżetu na 2025 r.
l. Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o zabezpieczenie funduszy w budżecie na 2025 rok,

na:

- zakup i montaż klimatyzacji do serwerowni w ZSSP w Mesznej,
- wymianę podłóg w salach 2, 15, 18 warunkowo dopuszczonych przez sanepid do

użytkowania termin dokonania wymiany sierpień 2025 r.
- wymianę poszycia dachowego w szkole podstawowej nr l im. Władysława Jagiełły

w Wilkowicach,
- wymianę instalacji CO wraz z kotłem w Szkole Podstawowej nr 2 im. Królowej Jadwigi

w Wilkowicach,
Wykonanie tych inwestycji jest konieczne i niezbędne ponieważ eksploatacja i użytkowanie, bez
remontów i doposażenia tych obiektów spowoduje znaczna degradację oraz zwiększenie kosztów
napraw w późniejszym okresie nawet o kilkaset tysięcy zł.

2. Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o zabezpieczenie funduszy w budżecie na 2025 rok,
na:

- wymianę rynien od strony zachodniej, (zalewanie pomieszczeń) w Szkole Podstawowej nr l
im. Synów Pułku w Bystrej

- naprawę lub wymiana rynien, (wyciekająca woda powoduje niszczenie elewacji)
w Przedszkolu Publicznym w Wilkowicach,

- cyklinowanie podłóg, zalecenie sanepidu, modernizacja monitoringu (obecny nie spełnia
swojej funkcji) Przedszkole Publiczne w Bystrej,

- malowanie elewacji (znaczne ubytki), wymiana kotłów CO, brak możliwości naprawy
w przypadku awarii w Szkole Podstawowej nr 2 im. Juliana Fałata.
Wykonanie inwestycji spowoduje poprawę bezpieczeństwa w tych obiektach, zabezpieczy przed
niszczeniem i nieplanowanymi wydatkami oraz poprawi estetkę i atrakcyjność obiektów.
Posiedzenie zakończono sprawami bieżącymi.

Następnie sprawozdanie Komisji Sporu Zdrowia i Spraw Społecznych z posiedzenia w dniu
17 września 2024 roku przedstawiła przewodnicząca Katarzyna Pilarz.
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Posiedzenie Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych odbyło się we wtorek 17 września 2024
roku o godz. 14:15. W posiedzeniu komisji uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji a także Dyrektor
Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji (GOSIR), Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
(GOPS), Zastępca Wójta Gminy Wilkowice, Przedstawiciele klubów sportowych Gminy Wilkowice:
GLKS Nacomi Wilkowice, LKS Klimczok, KS Bystra oraz UKS Alfa Wilkowice.
W toku realizowanego porządku posiedzenia odbyła się debata nad stanem sportu w Gminie
Wilkowice, przedstawione zostały otrzymane sprawozdania w zakresie sukcesów sportowych
uczniów Gminy Wilkowice; raport dotyczący bieżącej działalności Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej, realizowanych przez niego programów oraz jego potrzeb.
Przedstawiciele klubów sportowych zaprezentowali osiągnięcia zawodników z 2024 roku zarówno na
szczeblu krajowym, regionalnym jak i międzynarodowym oraz zwrócili uwagę na wyzwania, przed
jakimi stoją kluby w nadchodzącym roku: zwłaszcza w zakresie rosnących kosztów, dynamicznie
zwiększającej się liczby zawodników, a także w zakresie dostępności i ograniczeń infrastruktury
sportowej w Gminie Wilkowice. Omówiono zapotrzebowanie finansowe i infrastrukturalne
poszczególnych klubów, które mogą wpłynąć na dalszy rozwój sportu w Gminie.
W ramach wniosków przedłożonych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej podkreślono
konieczność dofinansowania programów terapeutycznych w zakresie wsparcia zdrowia psychicznego
dla dzieci, młodzieży, programów wsparcia osób niepełnosprawnych, szkoły dla rodziców w zakresie
wyzwań wychowawczych; utrzymaniem Klubu Seniora i wprowadzeniem Karty Seniora ze zniżkami na
basen, mających na celu aktywizację i zwiększenie integralności społecznej, poprawę zdrowia
zarówno psychicznego jak i fizycznego wśród seniorów.
Po przeprowadzeniu głosowania członkowie Komisji jednogłośnie zdecydowali, że w celu dokładnej
oceny zasadności każdego wniosku konieczne jest zorganizowanie dodatkowego spotkania. Termin
ten ustalono na 26 września. Finalna lista wniosków do budżetu na rok 2025 zostanie przedłożona do
30 września.

Podczas posiedzenia Komisji przeanalizowano również wniosek Fundacji Klimczok D-K/114/UG/17/24
dotyczący zlecenia zadania publicznego w zakresie prowadzenia miejsc dla osób przewlekle
somatycznie chorych oraz w podeszłym wieku w Domu Pomocy Społecznej w Bystrej. Analiza danych
statystycznych lat minionych wykazała, że liczba miejsc w Domu Pomocy Społecznej w Wilkowicach
oraz w placówkach partnerskich Powiatu Bielskiego powinna pokryć aktualne zapotrzebowanie, co
budzi wątpliwości co do zasadności realizacji zadania. Komisja uznała również za konieczne uzyskanie
dodatkowych informacji na temat szczegółowego zakresu realizacji oraz wysokości zabezpieczenia
finansowego, co pozwoli na ocenę, czy budżet Gminy Wilkowice jest wystarczający na pokrycie
związanych z tym kosztów. Doprecyzowanie tych kwestii jest kluczowe dla podjęcia decyzji
o ewentualnym zleceniu realizacji zadania.
Ponadto w ramach wolnych wniosków, członkowie Komisji, w drodze głosowania jednogłośnie
zaakceptowali wniosek skierowany do Wójta Gminy Wilkowice o podjęcie działań prawnych w celu
formalnego zastrzeżenia logotypu oraz kolorów identyfikacyjnych Gminy Wilkowice. Celem tego
działania jest ochrona tożsamości wizualnej Gminy oraz zapewnienie, że symbole te będą
wykorzystywane zgodnie z jej interesami, co przyczyni się do budowy spójnego wizerunku oraz
skutecznej promocji wartości i celów Gminy. Ponadto wniosek został podpisany przez 14 radnych.
W kwestii spraw ogólnych zwrócono m. in uwagę na konieczność przeglądu po ostatnich ulewach toru
rowerowego "Kubuś", czy możliwości przeniesienia nieużywanej infrastruktury siłowni zewnętrznych
do miejsc o większym zapotrzebowaniu.
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17:30.

14.50 radny powiatowy A. Caputa opuścił salę obrad.
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9. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie: uchylenia uchwały Nr XXXIV/286/2017 Rady Gminy Wilkowice z dnia 26 kwietnia
2017 r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w Wilkowicach do

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej,

Przewodniczący Komisji pan Jacek Chowaniec powiedział, że Komisja Oświaty i Kultury
zarekomendowała uchylenie uchwały w w/w sprawie.

Przewodnicząca poinformowała, że to jest uchwała porządkowa, w której chodzi o załatwianie
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, wykonanie uchwały powierza się wójtowi
Gminy Wilkowice. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku
Urzędowym Województwa Śląskiego.

Głosowano w s rawie:

uchylenia uchwały Nr XXXIV/286/2017 Rady Gminy Wilkowice z dnia 26 kwietnia 2017 r. w sprawie
upoważnienia Dyrektora Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli w Wilkowicach do załatwiania
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

Uchwała została podjęta jednogłośnie i przyjęła numer Vlll/42/2024.

b) w sprawie: wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 rok,

Projekt uchwały przedstawiła P. Skarbnik.
Zaproponowano wprowadzenie zmiany:

- zmniejszenie dochodów budżetu gminy o kwotę 1471527, 18 zł zgodnie z załącznikiem Nr l
do niniejszej uchwały.

- zmniejszenie wydatków budżetu gminy o kwotę 2 261 527, 18 zł zgodnie z załącznikiem Nr 2
do niniejszej uchwały

Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą:
plan dochodów wyniesie 101847 034, 30 złote
plan wydatków wyniesie 100 613 897,70 złotych
planowana nadwyżka budżetowa wyniesie l 233 136, 60 złotych

Planowana nadwyżka budżetowa w wysokości l 233 136, 60 złotych:
l) przelana zostanie na rachunki lokat w kwocie 443 136, 60 złotych,
2) przeznaczona zostanie na udzielenie pożyczek na finansowanie zadań realizowanych z udziałem
środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 790 000, 00 złotych

str. 11



Zmiany wprowadzone w dwóch głównych załącznikach, powodują również zmiany w 8 kolejnych
załącznikach:

- wydatki majątkowe budżetu Gminy na rok 2024,
- przychody i rozchody budżetu Gminy na rok 2024,
- zestawienie dotacji planowanych do udzielenia z budżetu Gminy,
- dochody i wydatki, zadania realizowane na podstawie porozumień z innymi jednostkami

samorządu terytorialnego,
- dochody i wydatki na zadania przyjęte do realizacji w Gminnym programie do

rozwiązywania problemów alkoholowych w Gminnym programie przeciwdziałania narkomanii,
- dochody i wydatki na zadania wynikające z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku

w gminach,
- dochody i wydatki realizowane z Funduszu Przeciwdziałania COVID 19,
- dochody i wydatki realizowane z Funduszu Polski Ład program Inwestycji Strategicznych.

Przewodnicząca Komisji pani B. Maślanka powiedziała, że Komisja Budżetu, Infrastruktury i Ochrony
Środowiska zapoznała się ze zmianami do budżetu z załącznikami i jednogłośnie rekomenduje
podjęcie uchwały.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 rok,

W niki łosowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr VI 11/43/2024.

c) w sprawie: wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice
na lata 2024-2036.

Wprowadzono cztery nowe przedsięwzięcia do WPF:
- edukacja przedszkolna w Gminie Wilkowice w trzech przedszkolach tj. : Przedszkole

w Bystrej, Przedszkole w Wilkowicach, jak również Zespół Szkolno - Przedszkolny w Mesznej
z udziałem środków z UE w latach 2024-2029,

- modernizacja skoczni narciarskiej w Bystrej na lata 2024-2025.

Wprowadzono też zmiany do rozbudowy ul. Kościelnej w Bystrej - wydatki zostały przeniesione na
rok 2025.

Następnie pani Skarbnik omówiła zakres dalszych zmian w WPF.

Przewodnicząca Komisji pani B. Maślanka powiedziała, że Komisja Budżetu, Infrastruktury i Ochrony
Środowiska jednogłośnie rekomenduje podjęcie uchwały.
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Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2024 - 2036.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik
Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała numer Vlll/44/2024

d) projekt uchwały w sprawie: odstąpienia od sporządzenia Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wilkowice.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady A. Macher.
Uwag nie wniesiono.

Następnie rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Spraw
Społecznych P. Bożena Maślanka. Przypomniała, że w czasie posiedzenia Komisja Budżetu,
Infrastruktury i Spraw Społecznych zarekomendowała projekt ustawy przy 8 głosach "za" i l głosie
"wstrzymującym się", "przeciwko" O głosów.

Głosowano w s rawie:

odstąpienia od sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
Gminy Wilkowice.

W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: l. Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Przeciwko (l)
Małgorzata O l m a

Wstrzymuję się (l)
Patrycja Panek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

W/w uchwała została podjęta przy 11 głosach "za", l głosie przeciwko, l głosie wstrzymującym się
i otrzymała numer Vlll/45/2024.
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e) w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej społeczności obwodu czerniowieckiego w Ukrainie.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady.
Uwag nie wniesiono.

Rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Spraw Społecznych
B. Maślanka, rekomendując podjęcie tej uchwały.
Głosowano w s rawie:

udzielenia pomocy rzeczowej społeczności obwodu czerniowieckiego w Ukrainie.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer Ylll/46/2024.

f) zmiany uchwały nr Udl/551/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy

Wilkowice.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady.
Uwag nie wniesiono.

Następnie rekomendację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Spraw
Społecznych pani B. Maślanka, rekomendując Radzie Gminy podjęcie tego projektu.

Głosowa no w s rawie:

zmiany uchwały nr LXII/551/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez wtaścidela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wilkowice.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek
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NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer Ylll/47/2024.

10. Przyjęcie protokołu pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli w zakresie prawidłowości
udzielenia wybranych zamówień publicznych w 2024 r. powyżej 130.000 zł.

W/w protokół przedstawił kierownik zespołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej radny Paweł Handzlik.
Zaapelował do rady o przyjęcie protokołu pokontrolnego
Przewodnicząca Rady poinformowała, że w/w protokół będzie dostępny w BIP po przyjęciu przez
radę.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli w zakresie prawidłowości udzielenia
wybranych zamówień publicznych w 2024 r. powyżej 130. 000 zł.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

11. Wolne wnioski, komunikaty.

Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad - wolne wnioski, komunikaty i poprosiła
o zgłaszanie się do dyskusji poprzez system e-sesja.

Głos zabrała radna A. Macher, która zaapelowała o kompleksową informację w gminnych środkach
masowego przekazu, dotyczącą podjętej przez Radę Gminy uchwały w sprawie zmiany uchwały
nr Ddl/551/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie szczegółowego
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wilkowice.

A. Macher stwierdziła, że popieramy sugestie Wójta, aby przy sporządzaniu planu ogólnego dopuścić
do głosu mieszkańców gminy.

A. Macher zwróciła się z prośbą o zastanowienie się nad zmianą uchwały, w sprawie zasad i trybu
przeprowadzania konsultacji społecznych. Obowiązująca uchwała nr XXXI/264/2013 jest z roku 2013
i nie uwzględnia zgody na przetwarzanie danych osobowych.
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A. Macher złożyła podziękowania dla strażaków, dla pracowników RST, mieszkańców, którzy włączyli
się w usuwanie skutków powodzi.

Następnie Przewodnicząca zaprosiła na Odpust Pasterski w Wilkowicach w najbliższą niedzielę -
29 września br. oraz Dzień Seniora - 5 października br. - wejściówki są do odbioru w sekretariacie
urzędu.

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała o wpłynięciu do Rady Gminy pism w sprawie:

- studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy - pismo z 10 września

- apelu o podjęcie uchwały dotacyjnej na remont budynku przy ul. Żywieckiej i remont przydrożnej
figury - pismo z 13 września br

12. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady zakończyła sesję, wypowiadając formułę:
"Zamykam VIII sesję Rady Gminy Wilkowice kadencji 2024-2029".

Pr.'. wodnicząca

Rady^n^ko^A/

P rzygotował(a): M ałgo rzataLempart IV[,

Anna Strzelczyk

Przygotowano przy pomocy programu eSesja. pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystgpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załgcznik do protokołu z 25 września br. 2024 r.

Do w/w protokołu załgczone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porzgdku obrad.
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